
 آرمان ملی: در حالی که سرخابی های پایتخت در بازی 
اخیر خود به پیروزی نرسیده اند شاهد درگیری سرمربیان این 

دو تیم هستیم. 
 صحبت نکونام 

سرمربی تیم فوتبال استقلال پس از بازی با آلومینیوم از 
ناعدالتی ها گلایه کرده و گفته بود برخی ها چه پول هایی که 
نمی گیرند، ولی اشک تمساح می ریزند که با واکنش یحیی 
گل محمدی سرمربی پرسپولیس همراه شد. خبرنگاری نظر 
نکونام را در این مورد جویا شد که وی گفت: سعی کردم همیشه 
به دوستان و هم بازی های سابقم احترام بگذارم. سال گذشته 
وقتی با فولاد خوزستان تیم پرسپولیس را بردیم دوستان 
بی احترامی کردند که اشتباه کردم جوابی ندادم. این باعث شد 
که الان بی احترامی کنند. اگر با من بودند و گفتند آدم های 
بی خودی حرف زدند که مشخص است چه کسانی در این فوتبال 
آدم های بی خودی هستند. کارنامه من در این فوتبال مشخص 
است و اگر ایشان )گل محمدی( با من بوده است که اصلًا در حد 
من نیست که درباره ام صحبت کند. فوتبال فقط جام قهرمانی 
نیست و خیلی چیزهاست. وقتی سال گذشته با فولاد قهرمان 
شدیم، احترام نگه داشتم و حتی وقتی تلفنی با یکدیگر صحبت 
کردیم محترمانه صحبت کرده و گلایه های مان را انجام دادیم. 
صحبتی که کردم بی احترامی نبود و اگر ایشان منظورش من 
بودم که جوابش را دادم. آدم های بی خودی در این فوتبال زیاد 

هستند که یکی از آنها خودشان است. 
 واکنش یحیی 

پنجشنبه شب گذشته یحیی سرمربی پرسپولیس در پاسخ 
به سوال فارس مبنی بر اینکه بعد از صحبت های روز گذشته 
شما نکونام امروز صحبت کرد و شما دو همبازی قدیمی هستید، 
گفت: شروع کننده این قضیه متاسفانه ایشان بود و من جواب 
کسی که بلد نیست به بزرگ ترش احترام بگذارد و یاد نگرفته 
را نمی دهم و موضوع را تمام شده می دانم و امیدوارم حداقل 
فوتبالی ها و فوتبالیست ها بتوانند یاد بگیرند که احترام بگذارند 
این موضوع را باید خیلی به آن توجه کرد که در فوتبال ما 
کمتر به آن پرداخته شد. سرمربی پرسپولیس در مورد اینکه 
برخی مربیان که نمی توانند با تیم شما رقابت کنند جنگ های 
حاشیه ای راه می اندازند تا تمرکز تیم شما به هم بخورد و اینکه 
این جدل های لفظی به ضرر تیم شما است، گفت: همیشه این 
داستان ها بوده و فصل گذشته هم بود که توانستیم با شایستگی 
سه قهرمانی به دست بیاوریم. چیزی که امسال یک مقدار تیم 
را اذیت می کند مشکلات و مسائلی است که در داخل تیم 
وجود دارد. در هر صورت این مسائل همشیه بوده است و باید 

در خودمان بتوانیم 
مشکلات خودمان را 

حل کنیم. 
با همدلی بیشتر یک تیم 

فقط بازیکنان و مربیان نیستند 
اعضای دیگری هم دارد که فقط با ایجاد 
آرامش و فضای خوب برای کار کردن می توان 

موفقیت داشت. این فضا مهیا باشد هم آرامش و 
تمرکز بازیکنان بیشتر می شود و در بحث فنی هم 

تأثیرگذار خواهد بود. 
 نظر رشیدی 

منصور رشیدی، پیشکسوت استقلال در گفت وگو 
با ایسنا درباره تساوی این تیم مقابل شمس آذر 

قزوین اظهار کرد: تیم شمس آذر بازی بسیار خوبی را انجام داد 
و مقابل استقلال ضد فوتبال بازی نکرد. آنها چند برد پشت سر 
هم به دست آورده بودند و حتی فولاد را هم برده بودند. استقلال 
در این بازی چند موقعیت گلزنی داشت که استفاده نکرد و به 
نظرم تساوی عادلانه بود. بازیکن پیشین استقلال درباره اینکه 
از دست دادن این ۲ امتیاز چقدر به ضرر آبی پوشان خواهد بود 
بیان کرد: استقلال می توانست به ۳ امتیاز این بازی دست پیدا 
کند زیرا این تیم بازیکنان با تجربه خوبی دارد. در لیگ امسال 
پیروز شدن کار راحتی نیست و دیدید که نفت ۱۰ نفره مقابل 
پرسپولیس چه فوتبال قشنگی را ارائه کرد و حتی ملوان برابر 
سپاهان در اصفهان به پیروزی رسید. مطمئن هستم استقلال 
در ادامه بهتر خواهد شد. رشیدی درباره درگیری های لفظی 
نکونام و گل محمدی توضیح داد: هر دو باید ادب را رعایت کنند 
و هرکسی راجع به تیم خودش صحبت کند. احترام دو طرف 
باید حفظ شود زیرا هردو سرمربی تیم های بزرگی هستند. بهتر 
است هرچه زودتر این مسائل به پایان برسد و هردو مربی روی 

تیم های خودشان تمرکز کنند. 
 صحبت فاطمی 

فراز فاطمی در گفت وگو با فارس، در خصوص تساوی تیم 
پرسپولیس مقابل نفت آبادان اظهار داشت: با شرایط موجود 
باید قبول کرد که نتیجه تساوی برای پرسپولیس در این بازی 
اصلًا خوب نبود، چراکه این تیم در خانه و مقابل هوادارانش بازی 
می کرد و می توانست با یک برد صدر جدول را به دست بیاورد اما 
این اتفاق رخ نداد. حضور هواداران در این بازی برای بازیکنان 
پرسپولیس یک دلگرمی بود، اما عدم کسب سه امتیاز در این 
بازی خانگی مطمئنا خوشایند هواداران نیست و می توانم بگویم 
نتیجه این بازی اصلًا دلچسب نبود. مهاجم اسبق پرسپولیس 

درباره عملکرد نبیل باهویی مهاجم جدید سرخ پوشان که در 
بازی با نفت آبادان در ترکیب اصلی قرار داشت،  گفت: با وجود 
همه بحث هایی که در مورد این بازیکن وجود داشت، اما روز 
گذشته عملکرد خاصی از این مهاجم ندیدیم و فکر می کنم 
شاید هنوز به هماهنگی کامل با بازیکنان دیگر نرسیده است. 
یک بازیکن آن هم خارجی برای جا افتادن در ترکیب تیمی مثل 
پرسپولیس نیاز به چند هفته زمان دارد و شاید علتی که باهویی 
خودش را خوب نشان نداد همین موضوع بوده است. هرچند 
که به نظر من باید به او چند هفته فرصت داد تا بهتر بتوان 
عملکردش را آنالیز کرد. فراز فاطمی در مورد جنگ رسانه ای 
که بین سرمربیان پرسپولیس و استقلال به وجود آمده و حتی 
باعث شده بازیکنان دو تیم علیه یکدیگر جبهه بگیرند گفت: 
این مسائل اصلا زیبنده فوتبال ما نیست و توقع من این است 
که بزرگان فوتبال به این موضوع ورود کنند. همه این عزیزان از 
نامداران و بزرگان فوتبال ایران هستند و برای فوتبال کشورمان 
زحمات زیادی کشیده اند. به نظرم چه خوب است که سعه صدر 
بیشتری داشته باشندو اجازه دهند که با صبوری این اتفاقات 
تمام شود. مطمئنا چشم فوتبالیست های جوان به این بزرگان 
است و آنها را الگوی خود قرار می دهند و به همین خاطر بهتر 
است که با اخلاق خوب و منش نیکو این مسائل به پایان برسد تا 
مثل گذشته الگوی خوبی برای جوانان کشور باشند. پیشکسوت 
باشگاه پرسپولیس افزود: هم یحیی گل محمدی و هم جواد 
نکونام برای فوتبال ایران زحمات زیادی کشیده اند و درست 
نیست که در این شرایط اعتبار کسی با توهین در فضای فوتبال 
از بین برود. من از پیشکسوتان و بزرگان فوتبال خواهش می کنم 
که به این موضوع ورود کنند و با انجام میانجی گری اجازه ندهند 

این مسائل ادامه پیدا کند چون برای فوتبال ما خوب نیست. 
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درگیــری
 نکونام و گل محمدی 

  کوتاه 
فارس: سپاهان در یک روز تلخ هم حکم کنفدراسیون 
فوتبال آسیا را علیه اش دریافت کرد و هم به ملوان در خانه 
باخت. صحبت های مورایس بعد از باخت به ملوان درس 
بزرگی برای همه مربیان لیگ برتری بود. او که تیمش این 
روزها دچار یک بحران روحی بزرگ شده به جای اینکه بهانه 
بیاورد و یا مثلًا داور را مقصر بداند، پذیرفت که ملوان بهتر 
بود و تیمی کاملًا شایسته پیروزی. سپاهان در واقع در عرض 
یک روز دو بار باخت هم به خاطر حکم ظالمانه کنفدراسیون 
فوتبال آسیا و هم در مستطیل سبز مقابل ملوان بندر انزلی 
که این دومی تیمی کاملًا شایسته بود اما اصفهانی ها هرگز 
بهانه نیاوردند و سرمربی آنها کاملا شکست را پذیرفت و به 
تیم حریف تبریک گفت. به طور حتم مورایس را باید یک الگو 
برای همه مربیانی دانست که در کنفرانس های مطبوعاتی 
فقط به فکر بهانه هستند و بعضاً داور و عوامل حاشیه ای را 
مقصر ناکامی های خود می دانند. مورایس با این طرز تفکر 
قطعاً می تواند دوباره سپاهان اصفهان را احیا کند. تیمی که 
البته در آسیا مظلوم واقع شد و حالا باید دید شکایت این تیم 

به دادگاه عالی ورزش جواب می دهد یا نه؟ 

بیــن المــلل 
 توتی در مصاحبه ای که به تازگی با نشریه کوریره 
دلواسپورت انجام داده است، گفت: من ۳۰ سال از عمرم را در رم 
گذراندم. در آن مدت به همه احترام گذاشتم، قید فرصت های 
شغلی دیگری که داشتم را زد و برای هیچ کس دردسر نساختم. 
به رئال مادرید نه گفتم چون پیراهن جالوروسی تنها پیراهنی 
بود که روی قلبم حک شده بود. با این حال، شیوه پایان 
داستان حضورم در رم مرا ناراحت می کند. واقعیت این است 
که در فوتبال وقتی تو را نخواهند، دیگر برایت احترامی قائل 
نیستند. اینکه امثال من، مالدینی، دل پیرو و باجو امروزه 
جایی در فوتبال ندارند، گویای خیلی چیزهاست. توتی درباره 
تمایلش برای بازگشت به رم و ایفای نقش در پشت صحنه هم 
اظهار داشت: البته؛ اگر نقشم مشخص باشد، چرا که نه. از آن 
استقبال می کنم و دلیلش هم همان چیزی است که پیش از این 
گفتم. من دوست دارم با مورینیو کار کنم. او شماره یک است و 
برایش احترام فراوانی قائلم. حسرت می خورم که چرا در دوران 
بازیگری ام زیر نظرش کار نکردم. البته دیگر نمی خواهم به آن 
دوران اشاره کنم. مدیران رم می دانند هر زمانی که برای انجام 
یک کار جدی به من نیاز داشته باشند، آماده ام دست یاری به 
آنها بدهم. در غیر اینصورت هم قبل دوستی مان پابرجا خواهد 
ماند. پایان دوران بازیگری توتی در رم تحت الشعاع اختلافاتش 
با لوچانو اسپالتی سرمربی وقت تیم قرار داشت. وی تأکید کرد: 
مهم ترین مربی ام ماتزونه بود که یادم می آید رابطه فوق العاده ای 

با هم داشتیم. 
بعد از او زدنک زمن و بعد هم اسپالتی دوره 

اول )۲۰۰5 تا ۲۰۰9(. این را هم بگویم که 
اگر او را ببینم، با وی احوالپرسی گرمی انجام 
خواهم داد. خوشحال می شوم که او را ببینم. 
تصور می کنم که ارتباط عمیقی میان ما دو 

نفر وجود داشت. در دوره دوم، عوامل 
بیرونی روی رابطه من و اسپالتی 

تأثیر گذاشت به خصوص از 
سوی مدیران و مشاوران و بعد 
از آن ما دیگر حرف یکدیگر را 
متوجه نمی شدیم. من هم 
مرتکب اشتباهاتی شدم که 
امیدوارم خدا ببخشد. فکر 
می کنم که هر دوی ما اگر 
می توانستیم به گذشته 
برگردیم دیگر آن وارد آن 

اختلاف نمی شدیم. 
 

مثلث معروف، توتولو، آلکنو روی  
نیمکت والیبال ایران؟ 

ایسنا: فدراسیون والیبال مذاکره با گزینه های 
مختلف را آغاز کرد. در حالی که اکثر کارشناسان و 
همچنین مسئولان فدراسیون در ابتدا نظرشان بر 
جذب مربی خارجی بود اما در جلسه اخیر کمیته 
فنی بار دیگر چند گزینه ایرانی مطرح شدند. 
پیمان اکبری و سعید معروف دو گزینه ای هستند 
که در کنار جانلورنزو بلنجینی، ویتال هاینن، 
روبرتو پیاتزا و ولادیمیر آلکنو مطرح شده اند. بر 
این اساس شنیده می شود که سعید معروف بیش 
از سایر گزینه ها به نیمکت تیم ملی نزدیک  شده 
و حتی خبرهایی مبنی بر قطعی شدن حضور 
کاپیتان سابق تیم ملی این بار در نقش سرمربی به 
گوش می رسد. از طرف دیگر توتولو یا سیچلو هم 
گزینه هایی هستند که به عنوان مربی و دستیاران 
سعید معروف مطرح می شوند که قرار است یکی 

از آنها انتخاب شود. 

منهای فوتبال 

گل سامان قدوس نامزد بهترین گل  
ماه اکتبر لیگ برتر انگلیس 

نامزدهای برترین گل ماه اکتبر لیگ برتر 
انگلیس اعلام شد که سامان قدوس در بین 
نامزدها دیده می شود. به گزارش استار، برنتفورد 
در دیدار برابر برنلی توانست ۳ بر صفر به برتری 
برسد. سامان قدوس، هافبک ایرانی برنتفورد در 
دقیقه ۸۴ به میدان آمد و با سوپرگلی زیبا، گل 
سوم تیمش را وارد دروازه مهمان کرد. این اولین 
گل سامان قدوس در رقابت های این فصل لیگ 
برتر انگلیس بود. او شمار گل هایش را در لیگ 
برتر انگلیس به عدد دو رساند. در مجموع سامان 
قدوس ۳۶ بازی در لیگ برتر انجام داده و موفق به 
زدن دو گل شده است. او در تابستان قراردادش 
با برنتفورد به پایان رسید ولی بار دیگر قرارداد 
جدیدی را با این تیم امضا کرد و در انگلیس ماند. 

 ویــژه

تصور برد آسان برای استقلالی ها! 

تیم شمس آذر یکی از بهترین تیم های لیگ برتر است و 
بازی بسیار خوبی را مقابل استقلال نشان داد. این تیم ثابت 
کرد در دو بازی آخر خود، در خانه تراکتور و فولاد اتفاقی 
برنده نشده و خیلی هم شرایط قابل قبولی دارد. این تیم در 
ضد حملات بسیار خطرناک ظاهر شد و با انگیزه، سرعت 
بالا و دوندگی فوق العاده، عرصه را بر استقلال تنگ کرد. به 
سعید دقیقی بابت ساختن چنین تیم خوبی تبریک می گویم. 
استقلال با حریفی سراسر انگیزه که در خانه بازی می کرد 
به مشکل خورد. محرومیت محمدحسین مرادمند کاملا 
مشهود بود و به عملکرد دفاعی تیم لطمه زد. در مجموع بازی 
بسیار خوب و جذابی را شاهد بودیم و با توجه به شرایطی که 
استقلال داشت با تصور برد آسان به قزوین رفت، اما شمس 
آذر نشان داد تیم بسیار هدفمندی است و به لیگ برتر نیامده 
که خیلی زود این لیگ را ترک کند بلکه آمده تا دست به 
کار های بزرگی بزند. این تیم یقه مدعیان را گرفته و مطمئن 
باشید یقه سپاهان و پرسپولیس را هم خواهد گرفت. دو گلی 
که این تیم به استقلال زد روی اشتباهات خط دفاعی تیم بود 
و قطعاً جواد نکونام باید روی سازمان دفاعی تیمش کار کند، 
چون رقابت خیلی سنگین است و برابر هیچ حریفی حاشیه 
امنیت نیست. باخت سپاهان در خانه مقابل ملوان نشان داد 
استقلال باید قدرت خود را بالاتر ببرد، چون تمامی تیم ها 
انگیزه زیادی دارند. بازی بعدی استقلال با تراکتور خواهد بود 
و نیاز به تمرکز بالایی برای این بازی وجود دارد. تراکتور تیم 
خطرناک و زهرداری است که با توجه به اینکه کمی از صدر 
جدول فاصله دارد قطعاً برای تمام امتیازات به زمین می آید. 
استقلال برابر شمس آذر بد نبود، اما جا دارد که خیلی بهتر از 
این ها شود. باید دو امتیازی که برابر شمس آذر از دست رفت 
فراموش شود و تیم آماده بازی با تراکتور شود. خبر خوش 
اخراج ریکاردو آلوز هافبک کلیدی تراکتور برابر نساجی 
مازندران بود و این بازیکن بسیار عالی که توانایی خوبی در 
موقعیت سازی دارد محروم است. البته استقلال خوب می داند 
که تراکتور یک بازیکن نیست و با همه توان بازی می کند. باید 
با حداکثر انرژی بازی کند تا بار دیگر صاحب ۳ امتیاز شوند. 

مرتضی فنونی زاده پیشکسوت پرسپولیس و 
کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص تساوی 
پرپسولیس مقابل صنعت نفت آبادان صحبت 

کرد. 
 نظر شما در خصوص توقف پرسپولیس 

مقابل صنعت نفت آبادان چیست؟
 بهترین موقعیت بود که با توجه به شکست 
سپاهان و تساوی استقلال، پرسپولیس برنده 
بازی شود و به صدر جدول برود، ولی این فرصت 
را با اشتباهاتی از دست دادیم. ترکیب فوق العاده 
ضعیفی از سوی سرمربی تیم پرسپولیس برای 
این بازی در نظر گرفته شده بود. از طرفی دیگر 
بلیت ها را گران کرده بودند و استقبال جالبی از 
این بازی نشد تا با فشار هواداران به حریف بتوانیم 
نتیجه مدنظر را کسب کنیم. صنعت نفت را 
می شد شکست داد، ولی پرسپولیس تمرکز لازم 
را برای بردن نداشت. سرمربی تیم پرسپولیس با 
پیش کشیدن مباحث مالی، عملاً تیم را به حاشیه 
می کشاند. بار ها این اتفاق افتاده و این بار هم 
دیدیم که چه نتیجه ای داشت. من از سر دلسوزی 
منصفانه انتقاد می کنم. پرسپولیس از نظر فنی 
تیم فوق العاده ای است، ولی در تهران مقابل 
صنعت نفت با دو هافبک دفاعی بازی کردن نوبر 
است. نمی گویم ترسو، ولی پرسپولیس محتاط 
بازی کرد. در تهران که نباید برابر صنعت نفت 
احتیاط کرد. حریف جسور است و می آید یک 
گل می زند و دفاعی بازی می کند. یکی از راه های 
گلزنی شوت است، گل عمری هم روی شوت بود. 
پرسپولیسی که زلزله ذهنی در افکار حریفان 
ایجاد می کرد چرا در خانه بازی شجاعانه ای 
نداشت. اصلًا لزومی ندارد برابر تیم های درجه 
دوم امتیاز از دست برود. پرسپولیس سایه ای از 
تیم قهرمان چند فصل اخیر را در دو بازی آخر 
نداشت. دو هافبک دفاعی این تیم که آن قدر کند 
بازی می کنند می توانند روز های سه شنبه بیایند 
با ما پیشکسوتان پرسپولیس بازی کنند. بازیکنان 
به خود بیایند و سرمربی هم تیم را از نظر روحی 
آماده کند، چون رقابت سنگین است و فقط 

قهرمانی هواداران را راضی نگه می دارد. 
 جواد نکونام گفته یحیی گل محمدی را 
در حدی نمی بیند که در موردش حرف بزند!

 به نظرم کمیته اخلاق باید به موضوع ورود 
کند و نسبت به تخلفی که سرمربیان استقلال و 
پرسپولیس داشته احکام لازم را صادر کند، چون 
 D کار دارد بیخ پیدا می کند. مدارک مربیگری از
تا A را در پنج سال باید گرفت، اما آن قدر فوتبال ما 
سطح پایینی دارد که یک مربی زودتر این مدارک 
را می گیرد و سرمربی تیم های بزرگ می شود. 
چگونه می شود بازیکنی که بیش ترین بازی ملی 
را دارد تمامی مدارک را در زمانی زودتر از دیگر 
مربیان بگیرد. خراب کردن سرمربی پرسپولیس 
چه فایده ای دارد. حالا خوب است یک قهرمانی 
لیگ برتر ندارید و یحیی فقط یک سال گذاشت 
استقلال جام بگیرد. استقلال پیشکسوتان 
محترمی دارد و باید از آن ها ادب و احترام به 
بزرگ تر را یاد گرفت. من یحیی گل محمدی را 
می شناسم، در دوران بازی آرام و متین بود، الان 
هم آرام است. در این ماجرای دو همبازی سابق 
تیم ملی مقصر گل محمدی نیست. او با حُجب و 
حیاست و بالاخره یک جایی باید جواب بدهد تا 
متوجه شوند اگر لازم باشد می تواند جواب کسانی 
را بدهد که به اندازه پرسپولیس قهرمان نشده اند. 

محمد نوری 
 کارشناس فوتبال 

فنونی زاده: 
 نمی گویم ترسو

ولی پرسپولیس 
محتاط بازی کرد

مهدی تارتار که خیلی 
هم دیر به ملوان پیوسته 
و کارش را برای این فصل 
با شک و تردید نسبت 
آغاز کرده، حالا از این 
انتقال کاملا خوشحال و 

راضی است.  

نیمار پس از عمل جراحی 
روی زانوی مصدوم خود 
پیامی در اینستاگرامش 
منتشر کرد. او در کنار 
عکسی از خود در کنار دو 
فرزندش نوشت: »همه چیز 

درست می شود.«

السد در دیداری از هفته 
در  که  قطر  لیگ  هشتم 
ورزشگاه جاسم بن حمد 
برگزار شد، به پیروزی بزرگ 
5 بر صفر مقابل المرخیه 
دست یافت اکرم عفیف در 
این دیدار 4 گل به ثمر رساند.

ت
شــ

س نو
عک

        برد بزرگ   خوشحال پیام

سیف ا... پور:  داور بازی با تراکتور باید مادام العمر محروم شود

سروش رفیعی:  اگر در یک ماه ۲ بار به استقلال می باختم و ۳ جام می دادم حرف نمی زدم! 

عضو هیات مدیره باشگاه نساجی تاکید 
کرد که داور بازی تیمش با تراکتور به 
دلیل اشتباه محرزی که انجام داد، باید 
مادام العمر محروم شود. ایزد سیف ا... پور 
عضو هیات مدیره باشگاه نساجی در گفت وگو 
با تسنیم، ضمن انتقاد از عملکرد داور دیدار 
نساجی و تراکتور اظهار داشت: در این چند 
سال که به عنوان خادم در باشگاه نساجی 
فعالیت کردم اشتباه از داوران زیاد دیدم ولی 
این اشتباه در بازی با تراکتور توسط این داور 
آن هم در شرایطی که نساجی کاملا بازی را 
تحت کنترل داشت و اجازه خودنمایی به 

حریف در خانه اش نداده بود، شبه برانگیز بود. 
وی افزود: انتظار باشگاه نساجی از فدراسیون 
فوتبال این است که این داور و تیمش حتما 
در کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال حضور 
پیدا کرده و بابت تصمیم خود توضیح بدهند. 
بحث آفساید، آن هم به این واضحی بحثی 
نیست که به راحتی بتوان از آن عبور کرد. 
داور مسابقه و کمک او در ابتدا صحنه را 
می بینند و حتی کمک داور پرچم می زند 
اما چه اتفاقی رخ می دهد که کمک داور 
 VAR و داور گل را قبول می کنند؟ مگر
داشته که کمک داور و داور صحنه را اصلاح 

کرده باشند؟ کمک داور بازی پرچم زده و 
اعلام آفساید کرده و در یک فعل و انفعال 
در حالی که هیچ اتفاقی رخ نداده تصمیم 
می گیرند آن توپ را گل اعلام کنند. این 
اتفاق کاملا شبه برانگیز است و فدراسیون 
فوتبال و شخص مهدی تاج حتما باید به 
چنین مسائلی که اتفاقا می تواند مسائل 
کلان را تحت تاثیر قرار بدهد، ورود کند. 
عضو هیات مدیره نساجی یادآور شد: از نظر 
ما کمیته اخلاق این داور را نه برای یک یا 
چند مسابقه بلکه باید او و تیمش مادام العمر 
محروم شوند. عملکرد این داور روی گل تیم 

تراکتور کاملا شائبه دار است و به هیچ عنوان 
گل اعلام کردن توپ آفساید آن هم بدون 
بازبینی فیلم جای توجیه ندارد. اگر کمک 
داور تشخیص داده گل آفساید بوده که اتفاقا 
همه ایران آن صحنه واضح را دیده اند، چطور 
یک دقیقه بعد نظرش را عوض کرده است؟ 
من به تیم حریف کاری ندارم اما چرا باید 
نساجی تاوان ۲ هفته نتیجه نگرفتن یک تیم 
را بدهد؟ باز هم تاکید می کنم کمیته اخلاق 
باید به اتفاق بازی ما و تراکتور ورود کند، اگر 
این اتفاق رخ ندهد شاهد مسائلی بدتر در 

فوتبال ایران خواهیم بود. 

سروش رفیعی هافبک تیم فوتبال پرسپولیس گفت: اگر در 
یک ماه ۲ بار به استقلال می باختم و ۳ جام به آنها می دادم، 

درباره آنها حرفی نمی زدم. 
 دیدار با صنعت 

سروش رفیعی پس از تساوی -۲ ۲ پرسپولیس مقابل صنعت 
نفت گفت: خیلی خوب بازی را شروع و سعی کردیم به صنعت 
نفت فشار بیاوریم ولی روی یک اشتباه و روی ضد حمله یک 
گل خوردیم. به تیم خوب و جوان صنعت نفت خسته نباشید 
می گویم. ویسی همیشه برای من عزیز است. وی ادامه داد: بعد 
از اینکه گل دوم را زدیم بازی را خیلی خوب کنترل کردیم و اگر 
صنعت نفت جلو می آمد و فشار می آورد ممکن بود گل سوم و 
چهارم را هم بزنیم ولی آنها ایستا بازی می کردند. ما هم سعی 
کردیم بازی را کنترل کنیم و موفق هم بودیم و به صنعت نفت 
موقعیتی ندادیم. همه جذابیت فوتبال به همین است که زمانی 
که فکر می کنید بازی تمام است. فوتبال به شما درس می دهد 
و ادب تان می کند. اگر تمرکز بیشتری داشتیم گل نمی خوریم. 
فقط باید از هواداران مان عذرخواهی کنم که با ناراحتی به 
خانه رفتند. هواداران ما مطمئن باشند بازیکنان و مربیانی 
دارند که روزهای سخت تر را دیدند ولی ما دوباره آخر فصل 

خوشحال شان می کنیم. 
 درگیری ها 

هافبک پرسپولیس درباره درگیری های اخیر بازیکنان و 
مربیان پرسپولیس و استقلال عنوان کرد: مدتی است که امروز 
این باشگاه بیانیه می دهد و فردا باشگاهی دیگر. فدراسیون 

فوتبال نیز یکسری قوانینی وضع کرده که گریه دارد و پر از 
اشتباه است. سقف و ته قرارداد می گذارد و باشگاه ها را مجبور 
می کند که آن دور بزنند، بعد آن کسی که اشتباه  را به اجبار 
انجام داده، قراردادش را ثبت و برای آنها کارت صادر می کند 
و بعد از آن بازی ها برگزار می شود. بعد من از شما شکایت و 
جریمه ات می کنم و شما از یک نفر دیگر شکایت و جریمه 
می کنید. رفیعی افزود: بعد از آن فدراسیون ما را جریمه  می کند 

و پول می گیرد و امتیاز کسر می کند؛ هوادار ما ناراحت 
می شود و ته آن هیچ اتفاقی در این مورد نمی افتد. 
اولین ایراد این است که بازیکنان و مربیان در فوتبال 
کنار هم نیستند و ما جایی نداریم که صدای مان را 
برسانیم و بگوییم که آقای فدراسیون عزیز، یکسری 
چیزها را برای ما درست کنید. جواب که نمی دهند 

ولی مسأله را روشن کنند. چرا اتحادیه 
بازیکنان نداریم؟ 

 قانون!
هافبک پرسپولیس خاطرنشان 

کرد: به زودی خبرهایی به دست 
از  یکی  درباره  می رسد  شما 

باشگاه هایی که این درصد را 
از من کم کرده ولی من از آنها 
پس گرفته ام. هیچ جای دنیا ما 

حق فدراسیون نداریم و بازیکنان 
دیگر هم می توانند این کار را بکنند. یک 

قانون برای ما بیاورید که ما باید حق فدراسیون بدهیم، کجای 
دنیا چنین چیزی است؟ ما که حق فدراسیون را می دهیم، 
فدراسیون چه کاری برای ما انجام می دهد؟ چرا باید وقتی زمین 
آزادی خراب است به شهرستان برویم و بازی کنیم؟ چرا داوران 
ما VAR ندارند؟ این پول ها کجا می رود؟ یک حساب سرانگشتی 
کنیم ببینیم حق حساب بازیکنان لیگ برتر، لیگ یک و دو، چه 
عدد قابل توجهی می شود، نوش جان تان، اما یک سال آن را 

بگذارید و زیرساخت ها را درست کنید. 
 کری 

رفیعی گفت: باید کنار هم بایستیم و این کارها را 
درست کنیم. به عنوان یک بازیکن فوتبال متاسفم 
که یحیی گل محمدی و جواد نکونام که دو اسم بزرگ 
در فوتبال ما هستند و این همه زحمت کشیدند، به هم 
چنین حرف هایی می زنند. من در جواب 
بازیکنان استقلال باید چه بگویم؟ اگر 
جای بازیکنان تیم های دیگر بودم 
حداقل می گذاشتم یک سال در حد 
پرسپولیس نتیجه بگیرند و ۳ جام 
بگیرند بعد از آن روی حرف زدن 
پیدا می کردم. من اگر در یک ماه 
۲ بار به استقلال می باختم و ۳ جام 
به آنها می دادم حرفی نمی زدم، 
حداقل کاری می کردم تا امسال ۲ 
جام بگیرم و بعد از آن حرف می زدم. 


